
Protokoll styrelsemöte ÖIK 16/10 2024 

 

Närvarande:  
Erik. F, Jane, Louise, Erik J, Marita, Jessica, Annelie 

 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Erik Julin 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Vi anser att arbetet med stadgarna är färdiga. Dessa presenteras på 

kommande årsmöte. 
 

b) Jessica och Louise har haft ett möte med grönytegruppen. Alla är positiva och 
vill gärna fortsätta nästa år också. Vi kommer fram till att en ny samordnare 
behöver utses, gärna någon ifrån den befintliga gruppen.  
 

c) Troligtvis har vi hittat en ny ledare till ”Idrottskul”, vi håller tummarna för att 
det blir så.  
Ett önskemål om spinningutbildning har kommit fram från ledarna, vi 
godkänner detta för alla aktuella ledare och det blir via concept. 
Efter önskemål från motionärer som går elljusspåret väljer vi att förlänga 
lamporna/ljuset en timme längre, alltså till 21:00. En ny lapp sätts upp vid 
info-tavlan vid elljusspåret och även via sociala medier. 
A-laget kvalar just nu till division 4, kommande två matcher spelas båda på 
hemmaplan. Planering inför 2025 fortsätter. 
 

d) Vi pratar lite allmänt om fastighetslistan och har som förslag att dela upp 
fixardagen till två dagar i vår, för att så många som möjligt kan komma och 
hjälpa till. Vi bestämmer att en projektgrupp kommer behövas, förslag till 
denna tar vi på nästa möte. 
 

e) Angående gymmet tänker vi att återbruk vore en bra lösning till att börja med. 
Erik J lägger ut en förfrågan via våra sociala medier om det är någon som kan 



tänka sig att bidra med något. 
 

f) Julkalendrarna har kommit och vi planerar att sälja 140 stycken i år. Vi har 
många förslag på hur vi kan sälja dom lättast. Louise kollar med Anna i affären 
om det skulle finnas möjlighet att ha dom tillgängliga där. 
 

g) Vi diskuterar om att gå över till laget.se istället för idrottonline. Jessica tar reda 
på mer, vi återkommer till frågan vid nästa möte. 
 

h) Vi behöver fundera på våra sponsorer till nästa år, få dom befintliga att 
fortsätta vara det och samtidigt rekrytera nya.  
 

 
 

6. Nästa möte hålls på ÖIK 11 november 18:30 
 

7. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Erik Julin 

 


